

## Inquiries

Tuesday, 10th October, 1978

No. 1.

**By the Honourable Senator Neiman:**

20th April—That she will call the attention of the Senate to the Spring Meetings of the Inter-Parliamentary Union held at Lisbon, Portugal, from 27th March to 1st April 1978, and in particular to the discussions and proceedings of the Meetings and the participation therein of the delegation from Canada.

No. 2.

**By the Honourable Senator Macnaughton, P.C.:**

12th April—That he will call the attention of the Senate to the contribution made by the English-speaking minority to the Province of Quebec.

No. 3.

**By the Honourable Senator Haidasz, P.C.:**

20th June—That he will call the attention of the Senate to the concluding resolutions of the Third Inter-Parliamentary Conference on European Co-operation and Security held at Vienna, Austria, from 3rd to 9th May, 1978, and the participation therein of the delegation from Canada.

No. 4.

**By the Honourable Senator Marshall:**

29th June—That he will call the attention of the Senate to the justification for expanding the Housing Program for Veterans to include home repairs similar to the Residential Rehabilitation Assistance Programme under Central Mortgage and Housing.

No. 5.

**By the Honourable Senator Marshall:**

29th June—That he will call the attention to the inequity in the War Veterans Allowances Act and the Civilian War Pensions and Allowances Act wherein two veterans, husband and wife, are not allowed to qualify for casual earnings in their own right.

## Interpellations

Le mardi 10 octobre 1978

N° 1.

**Par l'honorable sénateur Neiman:**

20 avril—Qu'elle attirera l'attention du Sénat sur la réunion du printemps de l'Union interparlementaire tenue à Lisbonne, au Portugal, du 27 mars au 1<sup>er</sup> avril 1978, et, en particulier, sur les discussions et les délibérations de la Conférence et sur la participation de la délégation du Canada.

N° 2.

**Par l'honorable sénateur Macnaughton, C.P.:**

12 avril—Qu'il attirera l'attention du Sénat sur l'apport que la minorité anglophone a fait à la province de Québec.

N° 3.

**Par l'honorable sénateur Haidasz, C.P.:**

20 juin—Qu'il attirera l'attention du Sénat sur les résolutions finales de la troisième Conférence interparlementaire sur la sécurité et la coopération européennes tenue à Vienne, en Autriche, du 3 au 9 mai 1978, et la participation de la délégation canadienne à celle-ci.

N° 4.

**Par l'honorable sénateur Marshall:**

29 juin—Qu'il attirera l'attention du Sénat sur l'injustice de la Loi sur les allocations aux anciens combattants et de la Loi sur les pensions et allocations de guerre pour les civils du fait que deux anciens combattants, mari et femme, n'ont pas le droit à des revenus occasionnels personnel.

N° 5.

**Par l'honorable sénateur Marshall:**

29 juin—Qu'il attirera l'attention du Sénat sur les raisons qui justifient l'expansion du Programme d'aide pour le logement des anciens combattants de façon à y inclure des réparations de logements comme celles du Programme d'aide à la remise en état de logement relevant de la Commission d'hypothèques et de logement.